
PROTOKÓŁ nr 50 
 

Z posiedzenia Komisji Spraw Mieszkaniowych Rady Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie w Krakowie odbytego w siedzibie Rady Dzielnicy XVII os. Na Stoku 15 Kraków 

w dniu  16.02.2023 roku o godz. 1815. 
 
 

Ad.1. Otwarcie posiedzenia 

Obrady Komisji otwarła przewodnicząca Komisji p. Teresa Ziętara.  

Przewodnicząca na podstawie listy obecności stwierdziła quorum i prawomocność obrad Komisji. 

 

Ad.2. Przyjęcie porządku obrad  

Projekt porządku obrad Komisji został przyjęty bez zmian - jednogłośnie. 

 

Ad.3. Sprawy bieżące: 

 

Ad.3.1.  Pismo  mieszkańców  os. Krzesławice dotyczące remontu wyeksploatowanej sieci telekomunikacyjnej 

os. Krzesławice.  

Głos zabrali: p. S. Adamczyk, p. A. Zdziebko, p. L. Korzec, p. T. Ziętara 

Komisja podjęła  decyzję o przekazaniu pisma do wskazanej instytucji jednocześnie przekazując je do Zarządu Rady 

Dz.XVII celem przedstawienia problemu na sesji Rady Dzielnicy aby uzyskać informację od radnych  

z innych okręgów na powyższy temat. Komisja podjęła pozytywną decyzję: 4 głosy- za, 1-wstrzymujący, 1 osoba 

nie brała udziału w głosowaniu. 

 

Ad. 3.2  Pismo  mieszkańców os. przy ul. Smorawińskiego  dot. odśnieżania  i utrzymania czystości chodników. 

Głos  zabrali: p. S. Adamczyk, p. G. Czekaj, p. A. Zdziebko, p. L. Korzec, p. T. Ziętara 

Komisja  podjęła  decyzję  przesłania  pisma  do MPO i  ZBK  celem wyjaśnienia problemu zawartego w piśmie. 

Komisja przegłosowała  decyzję: 3 głosy- za, 1 głos- przeciw,1 głos- wstrzymujący, 1 osoba nie brała udziału  

w głosowaniu. 

 

Ad. 3.3 Projekt  uchwały Zarządu  w sprawie  zmiany uchwały Nr XLV/265/2022 z dnia 12 lipca 2022r  z późn. zm.  

w sprawie rozdysponowania  środków  wydzielonych do dyspozycji  Dzielnicy XVII na rok 2023. 

Komisja przyjęła  do wiadomości projekt uchwały. 

 

Ad. 3.4 Odpowiedź na pismo p .Zofii B. w sprawie przywrócenia tytułu prawnego do lokalu mieszkalnego. 

Komisja  przyjęła pismo do  wiadomości. 

 

Ad. 3.5 Pismo Zarządu Budynków  Komunalnych  dot. lokalu  komunalnego przy  ul. Glinik. 

Komisja przyjęła  pismo  do wiadomości.      

 

Ad.4. Oświadczenia i komunikaty    

Brak 

 

Ad.5. Zamkniecie posiedzenia 

Termin następnego posiedzenia Komisji Spraw Mieszkaniowych Rady Dzielnicy zostanie podany na najbliższej 

sesji. 

 

Na tym posiedzenie Komisji Spraw Mieszkaniowych zakończono o godz. 18:52 

 

 
 

                           Protokołowała:                                                                               Przewodniczyła: 

 Teresa Ziętara  
                         Teresa Ziętara 


